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Interpelacja 

w sprawie przystanków wiedeńskich 

 

Szanowny Panie Prezydencie! Wiele przystanków tramwajowych w Poznaniu jest 

bardzo nieprzyjaznych dla pasażerów. Najwięcej sygnałów w tej sprawie dotyczy 

przystanków przy Rynku Jeżyckim, a ponadto wskazywane są także przystanki m.in. Arena, 

na Hetmańskiej, Poznańska w kierunku centrum miasta, Aleja Wielkopolska, przystanek dla 

wysiadających na pętli na Ogrodach. Rozwiązaniem tego problemu jest budowa kolejnych 

tzw. przystanków wiedeńskich ułatwiających wsiadanie i wysiadanie z tramwaju. W związku 

z tym chciałbym skierować do Pana Prezydenta następujące pytania: 

1) Jakie są najbliższe plany miasta w zakresie budowy kolejnych przystanków 

wiedeńskich? 

2) Czy istnieją plany przebudowy przystanków wyżej wymienionych w niniejszej 

interpelacji? Jeżeli nie, to jakie nakłady byłyby potrzebne dla ich lepszego 

dostosowania do potrzeb pasażerów? 

 

Z wyrazami szacunku 

/ - / Łukasz Mikuła 

 

 

 

 


